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Hoogleraar: ‘In de winkelstraten is een slagveld gaande' 

Veel winkelcentra zijn over een paar jaar kleiner dan nu. Dat voorspelt Friso de Zeeuw, praktijk hoogleraar 
gebiedsontwikkeling aan de TU Delft. Volgens hem is er een slagveld aan de gang. Er gaan veel winkels failliet. 
Daar komen wel andere ketens voor in de plaats, maar er zijn meer verliezers dan winnaars.  

Om een winkelcentrum interessant te houden voor de klant moeten ze volgens De Zeeuw ketens zien te krijgen 
waarvoor de mensen willen omrijden, zoals een Apple Store.  
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